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Referat af skolebestyrelsesmøde
den 3. juni 2025, kl. 18 - 20 (i festsalen)

Deltagete: Anni Due Ipsen (Søs), Pelle Berg Peteisen, Laila Nielsen, 
Thoia Kjøller-Hansen, Mie Vesløv, Ninm Mahlert 
Johansen, Dorte Larsen, Line Giønnegaard, Hanne Vesth 
og Bibi Arvidsen.

Bornholms Regionskommune 
Center for Skole 

Kildebakken 
+45 56 92 61 00 

kildebakken@brk dk 
www brk dk 

CVR 26 69 63 48

Afbud: Thora, Ninm, Pelle, Laila

1 Godkendelse af referat
a Godkendt ved sidste møde

Ad. 1 Godkendt ved sidste møde

Suppleringsvalg til skolebestyrelsen er afholdt i dag kl. 17. Der var ingen fremmødte, og der 
afholdes derfor nyt suppleringsvalg efter sommerferien.

2. Kort orientering fta skolen 
a Børn

1 Magtanvendelser

b Personale
1 Sygefravær

c Økonomi
1 Status på Budget
2 Antal elever i skole og sfo

Ad. 2 a Ingen magtanvendelser siden sidst
Ad. 2 b Sygefraværet er faldende siden sidst
Ad. 2 c Bibi orienterer om, at forventningen fortsat er et budget i balance. Der er 82 elever i 
skolen og 46 i SFO.



3. Næste åtsplanlægning
a. Bibi og Hanne orienterer om næste års planlægning

Ad. 3 a
Vi skal sige velkommen til 9 nye elever i næste skoleår. Der er 5 elever, der går ud, og 2 
elever, der skifter til et nyt skoletilbud. Vi er lige nu i gang med at ansætte både lærere og 
pædagoger, da vi også skal sige farvel til flere ansatte. Der kommer en udmelding til 
forældrene, når vi kan offentliggøre deres navne.
Dette års planlægning har været præget af, at vi må gøre flere ting anderledes, da 
ressourcerne er færre pga. besparelsen i budget 2025.
Der er dannet klasser, personalet er fordelt, koordinatorerne er udpeget og teamene har 
mødtes i de nye team.
Svømning i Rønne Svømmehal næste år bliver kun for 4. klasse elever. Træning på Sønderbo 
bliver for elever, der har behov for træning i varmtvandsbassin. Skovhuset i Tejn er sat til 
salg, og når det er solgt, afholdes skovskole på egne områder.
På forespørgsel fra personalet afholdes forældremødet i skoleåret 25/26 kl. 18.00 - 20.00.

4. Arrangementer for forældre næste skoleår
Ad. 4 Fortsat Forældrekaffe 3-4 gange årligt. Der drøftes videre i skolebestyrelsen efter 
sommerferien, om der skal være andre arrangementer.

5. Orientering fra formanden
a. Henvendelser

Ad. 5a Der har været henvendelse fra forældre vedr. det nye tilbud, der skal lægges i Rønne. 
Kildebakken er ikke en del af det tiltænkte tilbud.

6. Høringer
a. Høring; revidering af Styrelsesvedtægter samt bilag

Ad. 6a Skolebestyrelsen formulerer høringssvar, der sendes. Høringssvar vedhæftes.

Evt.
Vi vil gerne sende en stor tak til Thora og Søs for samarbejdet og deres store indsats i 
Kildebakkens skolebestyrelse gennem årene.
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